
                            

 

                                                  Protokoll styremøte 4/23 

                                                  29.03.23 Kl.19.00, Teams 

 

 

 

Tilstede: 

Terje Lindstrøm (leder) 

Rachel Karine Koldal 

Astrid Indrebø 

Siw Else Vikan 

Roy Sundby (vara) 

 

19/23: Presentasjon av nytt styre. 

 Er 2 nye i styret: Rachel Karine Koldal (nestleder) og Siw Else Vikan (sekretær). Astrid 
Indrebø er med videre i nytt verv som styremedlem. 

 Rachel Karine Koldal og Siw Else Vikan skriver en presentasjon av seg selv og sender 
inn til redaksjonen for buhundbladet med bilde. 

 

20/23: Konstituering av nytt styre, 

 Fordelte litt arbeidsområder og informasjon om vervene. 

 

21/23: Rutiner. 

 Fikk informasjon fra forrige styre. 
 Hvordan jobbe fremover mot Buhundens Nasjonaldag. 
 Informasjon om å fremme saker i styret om vi har. 



 Stille spørsmål om vi har det. 
 Generell info om styrearbeid. 
 Protokoll sendes til styret på styremailen, styret har 3 dager på å komme med 

tilbakemeldinger. Deretter legges protokollen ut som PDF på hjemmesiden. 
 Søknader om å ha med vår rase på utstilling; disse må besvares innen 14 dager 

dersom vår rase skal være med. Styret har tidligere bestemt at vi takker ja til alle 
utstillinger med unntak av den helgen vi avholder Buhundens Nasjonaldag. 

 

22/23: Årsmøtet 2023. 

 Oppfølging av det; nye lover sendes inn til NKK for godkjenning. 

             Ansvarlig: Astrid 

 Nye avlsregler publiseres så snart protokollen foreligger. Sendes på mail til alle 
medlemmene og publiseres på hjemmesiden. 

 Protokoll legges ut så snart den er ferdig og signert. Oppsummeringen av 
høringssvarene fra høringen som hadde svarfrist 01.10.22 legges ut som et vedlegg 
til protokollen. 

 

23/23: Nytt æresmedlem. 

 Annbjørg Myhre ble nytt æresmedlem på årsmøtet. Redaksjonen lager en artikkel 
om henne som kommer i Buhundbladet. 

 

24/23: Nytt styremøte 18.04.23 kl.19.00 på Teams. 

 Planlegge møter fremover. 
 Oppdatere årshjul. 
 Buhundens Nasjonaldag. 

 

 Terje kaller inn. 

 

25/23: Styret ønsker å lage ny hjemmeside. 

 Dagens hjemmeside er litt kronglete å finne frem i for noen, så vi undersøker om vi 
kan lage ny hjemmeside som blir enklere å finne frem på. 

            Vedtak: Sjekker først med noen vi kjenner om de vil ta det på seg før vi evnt. Legger  

            Ut på klubbens side etter hjelp eller sjekker pris. 

 



Møtet ble hevet kl.20.10 

 

Referent: 

Siw Else  


